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To:

Cc

From: )

Sent: Thur 1/7/2021 9:15:33 AM

Subject: RE: vaccinatie-strategie

Received: Thur 1/7/2021 9:15:41 AM

Hoi,
Dank. Het spreiden heeft dus meerdere reden, aanbod vaccins is prominent lees ik en daarmee is het ook verstandig om te

spreiden in het uitnodigen..

or. EER

Verzonden: donderdag 7 januari 2021 09:40

Aan: A. 1. @minvws.nl>

CC: A. A. @rivm.nl>

Onderwerp: RE: vaccinatie-strategie

Ik begrijp van COM hier dat het een opiniestuk is. Overigens blijft de 2° dosis ook steeds op de plank liggen.

Hierbij de input voor de woordvoeringslijn.

5.1.2i Concept

rom:IEEEECINN<HEEEo ninvws.ol>
Sent: woensdag 6 januari 2021 16:44

@Qrivm.nl>

@minvws.nl>

Subject: FW: vaccinatie-strategie

Kunnen we ook even goed naar deze passage in het FD kijken? Komen vast vragen over:

Ze kunnen wel sneller prikken, maar ze moeten de afspraken spreiden van de werkgevers in de zorg.

Dit impliceert dat er dan nog steeds duizenden vaccins op de plank blijven liggen en de voorraad

groeit eerder dan hij slinkt. Dat is zonde, want ook anderen (zoals risicogroepen voor ic-opnames)
kunnen intussen het vaccin al krijgen. Omgaan met schaarste betekent scherp kiezen, dus het is wijs
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om nog eens goed naar die verdeling te kijken.
Hebben jullie hier al een goeie reactie op?
Ik dacht dat alles wel zsm wordt weggeprikt zodra de vaccins binnenkomen.

De verdeling gaat VWS dan over, maar hoor graag hoe jullie over deze passage denken.

Groeten,

Van:EE125. 5.1.2e ) JE © minvws.n >

Verzonden: woensdag 6 januari 2021 16:34

Aan; s12e |] minvws.nt>; |CKECHEN)EXER@ minvws.n)>
CC: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: FW: vaccinatie-strategie

Hoi collega’s,

Werd net benaderd door een SZW-collega die dit (matige ©) FD-artikel had gelezen en aan de hand daarvan vragen had. Het geel-

gemarkeerde hieronder roept heel veel vragen op. Klopt het dat werkgevers oproepen dat afspraken verspreid moeten worden?

Weten jullie hier meer van af?

Lijkt me goed om dit artikel sowieso scherp te hebben, voor mogelijke Kamervragen later.

Moet ik iemand van DCo hier van op de hoogte stellen?

Groeten,

van: IIEEREN.EE@ minsow.ni>
Verzonden: woensdag 6 januari 2021 16:27

aan:IBNBEES) minvws.nl>

Onderwerp: RE: vaccinatie-strategie

Zwabberend prikbeleid
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Het mea culpa van zorgminister Hugo de Jonge over de trage start van het vaccinatieprogramma
wekt verbazing. Het komt over als ‘ik zeg sorry, dan ben ik er weer van af.

De vraag is of de zaak daarmee is afgedaan. De aanloop naar de start van de vaccinaties was

chaotisch. De Jonge en zijn ambtenaren rekenden te lang op de infrastructuur van de griepprik, die

voor het Pfizer-vaccin niet geschikt bleek. Tot januari werd er nog gesleuteld aan een IT-systeem. Dat

lijkt ontzettend traag aangezien we al maanden — De Jonge incluis — hopen op een vaccin begin
2021 en dat soort voorbereidingen dus allang klaar had kunnen zijn.

Ook het gezwalk rond de verdeling van de vaccins wekt ergernis. Eerst waren ouderen in

verpleeghuizen aan de beurt, of nee, toch maar eerst de zorgmedewerkers van deze instellingen, en

vooruit, na een overigens begrijpelijke lobby van het duo Gommers en Kuipers, toch ook maar

essentiéle ziekenhuismedewerkers op de ic's en in de acute zorg. Ook huisartsen lobbyden zich met

succes naar een voorrangspositie.
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De vraag is of het veel had uitgemaakt als we sneller waren begonnen. In ons omringende landen

komt het vaccinatieproces ondanks een aantal symbolische prikken aan het einde van het jaar
eveneens traag op gang. We kunnen niet meer vaccins prikken dan we binnenkrijgen — gemiddeld
145.000 per week. Overigens een stuk minder dan Pfizer eerder beloofde, dus naast kritiek geven op
het Nederlandse prikbeleid mag deze fabrikant reflecteren op zijn productie.

Een trage start is makkelijk in te halen als er nu vaart wordt gemaakt, maar je kunt je afvragen of dat

gebeurt. Het Pfizer-vaccin gaat exclusief naar zorgmedewerkers, van wie de GGD er de komende

drie weken 200.000 zegt te gaan vaccineren.

Dit dossier is eigenlijk te groot om alleen aan De Jonge over te laten. Hoewel Rutte misschien met het

oog op naderende verkiezingen de minister liever voor het oog der natie laat stuntelen, is het tijd om

partijpolitiek aan de kant te schuiven, het landsbelang voorop te stellen en de teugels aan te trekken.

Zodat er niet meer kostbare tijd verloren gaat en beschikbare vaccins zo goed en snel mogelijk
worden uitgedeeld.

Verzonden: woensdag 6 januari 2021 13:08

Aan: [EEEDIIN.EEE© minszw n>
Onderwerp: RE: vaccinatie-strategie

Ja hoor, na 16u is geen probleem. Bel jij mij?

Vriendelijke groet,

Covid-19 vaccinatieteam

Programmadirectie Covid-19

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

M 06 IEEE | E minvws.nl

van: ICED. Ee minsew.ni>
Verzonden: woensdag 6 januari 2021 12:39

Aan: inspectieszw.nt>; NEXEDN TEEECEE)EXER© ninvws.ni>
Onderwerp: vaccinatie-strategie
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Hoi fijn dat jij mij even te woord kan staan over mijn vraag over de vaccinatiestrategie. Ben jij beschikbaar deze middag om

even te bellen? Bijv. vanaf 16uur?

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is verzonden, wordt u

verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het RIVM aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die

verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.

www.rivm.nl De zorg voor morgen begint vandaag

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you are

requested to inform the sender and delete the message. RIVM accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic

transmission of messages.

www.rivm.nl/en Committed to health and sustainability


